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 Analyse av grossistmarkedet for tilgang til 
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Vi viser til NKOMs høring om grossistmarkedet for tilgang til faste aksessnett, og ønsker med dette å 

komme med våre innspill til analysen og de fremlagte forslagene.  

I tidligere høringssvar har Haugaland Kraft Fiber fremholdt at markedet bør anses som nasjonalt, og 

at vilkårene i tre-kriterietesten ikke er oppfylt på nasjonalt nivå. Vi støtter derfor NKOMs nåværende 

vurdering om at markedet er nasjonalt og ikke kvalifiserer for sektorspesifikk regulering. 

Etter vårt syn har markedet utviklet seg i retning av reell og bærekraftig konkurranse over en lengre 

periode allerede, og at denne utviklingen nå vil eskalere ytterligere blant annet som følge av økende 

frivillig åpning av fibernett og etablering av åpne grossistplattformer. 

Vi ser positivt på utviklingen av Fiberhub, en nasjonal markedsplass for grossisttilgang til fibernett. 

Fiberhub vil tilby tilgang via et standardisert og forutsigbart grensesnitt, noe vi mener er sentralt for å 

kunne legge til rette for effektiv og rettferdig konkurranse på tjenestenivå. I tillegg til Fiberhub er det 

bekreftet at ytterligere én aktør vil lansere en grossistplattform, og det er grunn til å tro at flere 

initiativ vil komme til. Dette viser at markedet selv tar ansvar for å utvikle konkurransedyktige og åpne 

løsninger. 

Vi oppfordrer NKOM til å følge utviklingen i de frivillige markedsplattformene og legge til rette for at 

disse kan etableres og modnes. Bransjen er nå i ferd med å utvikle bærekraftige og kommersielt 

drevne løsninger for grossisttilgang, til fordel for både tjenestetilbydere og sluttbrukere. 

Avslutningsvis vil vi takke NKOM for arbeidet med analysen og for muligheten til å gi innspill i denne 

høringen. 
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